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RG.0012.17.2020  
Protokół Nr 17/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  
odbytego w dniu 27 października 2020 roku 

 
 
Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
II. Przyjęcie porządku obrad.  
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  
V. Wolne wnioski i zapytania.  
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.   
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1000 a zakończyła o 1055. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała  Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo, która 
powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad (w chwili 
otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje 
się w załączeniu do niniejszego protokołu.  
 
Ad. II. 
Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo  przedstawiła proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 
 
Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki 
za pojemnik o określonej pojemności przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 
Wioleta Moskal. 
Po dyskusji i analizie zgłaszanych propozycji w zestawieniu stawek opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi  Komisja przyjęła następujące miesięczne 
stawki: 
 
a) Stawka za odpady zbierane selektywnie w gospodarstwie domowym:  

 
-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 
Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 20,00 zł.  
Dotychczasowa stawka – 18,00 zł. 
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Innych propozycji nie zgłoszono. 
W głosowaniu przyjęto propozycję Wójta Gminy – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 
Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 40,00 zł.  
Dotychczasowa stawka – 36,00 zł. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
W głosowaniu przyjęto propozycję Wójta Gminy – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby  
Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 60,00 zł.  
Dotychczasowa stawka (3 osoby i więcej) – 54,00 zł. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
W głosowaniu przyjęto propozycję Wójta Gminy – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
Wójt Gminy zaproponował wprowadzenie 2 nowych kategorii. 
 
W gospodarstwie domowym: 
-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby 
Propozycja Wójta Gminy - stawka  75,00 zł.  
Radny Edward Wermiński zaproponował stawkę 70,00 zł. 
W głosowaniu za stawką 75,00 zł. głosowało 3 radnych. Za stawką 70,00 zł. głosował 1 
radny. Jeden radny wstrzymał się od głosu. 
Przyjęto stawkę 75,00 zł. 
 
-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej 
Propozycja Wójta Gminy - stawka 90,00 zł.  
Radny Edward Wermiński zaproponował stawkę 85,00 zł. 
W głosowaniu za stawką 90,00 zł. głosowało 3 radnych. Za stawką 85,00 zł. głosował 1 
radny. Jeden radny wstrzymał się od głosu. 
Przyjęto stawkę 90,00 zł. 
 
Przyjęto stawki: 
-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę -                20,00 zł. 
-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby -                40,00 zł. 
-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby -                60,00 zł. 
-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby -                75,00 zł.   
-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej -    90,00 zł. 
 
 
b) Stawka za odpady zbierane nieselektywnie w gospodarstwie domowym:  

 
-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 
Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 40,00 zł.  
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Dotychczasowa stawka – 36,00 zł. 
 
-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 
Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 80,00 zł.  
Dotychczasowa stawka – 72,00 zł. 
 
-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby  
Propozycja Wójta Gminy - podwyższenie stawki do 120,00 zł.  
Dotychczasowa stawka (3 osoby i więcej) – 108,00 zł. 
 
Dwie nowe kategorie: 
W gospodarstwie domowym: 
-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby 
Propozycja Wójta Gminy - stawka  150,00 zł.  
 
-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej 
Propozycja Wójta Gminy - stawka 180,00 zł.  
 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
W głosowaniu przyjęto w/w propozycje Wójta Gminy – 3 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący” 
(brak radnego Edwarda Wermińskiego). 
 
Przyjęto stawki: 
-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę -                 40,00   zł. 
-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby -                 80,00   zł. 
-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby -                 120,00 zł. 
-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby -                 150,00 zł.   
-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej -    180,00 zł. 
 
c) Stawki zwolnień w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady w kompostowniku 
przydomowym: 
 

W gospodarstwie domowym: 
-pkt.1- zamieszkanym przez 1 osobę 
Wójt Gminy zaproponował utrzymać  dotychczasową stawkę ulgi 0,50 gr.  
-pkt.2- zamieszkanym przez 2 osoby 
Wójt Gminy zaproponował utrzymać dotychczasową stawkę ulgi 1,00 zł.  
-pkt.3- zamieszkanym przez 3 osoby  
Wójt Gminy zaproponował utrzymać dotychczasową stawkę ulgi 1,50 zł.  
Dwie nowe kategorie: 
W gospodarstwie domowym: 
-pkt.4- zamieszkanym przez 4 osoby 
Propozycja Wójta Gminy - stawka  ulgi 2,00 zł.  
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-pkt.5- zamieszkanym przez 5 osób i więcej 
Propozycja Wójta Gminy - stawka  ulgi 2,50 zł.  
 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
W głosowaniu przyjęto w/w propozycje Wójta Gminy – 3 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący” 
(brak radnego Edwarda Wermińskiego). 
 
Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę Nr XIII/105/2020 Rady Gminy Radomyśl 
nad Sanem z dnia  30 stycznia 2020r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 
Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok przedstawiła  
Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rezygnacji z udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Podkarpackiemu przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Radomyśl nad Sanem na lata 2020 – 2031 przedstawiła inspektor ds. księgowości Anna 
Olech.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.   
 
Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 
przedstawiła inspektor ds. księgowości Anna Olech.  
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  

 
Ad. V. 

Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo poinformowała o piśmie z Podkarpackiego 
Urzędu Wojewódzkiego w sprawie konieczności wprowadzenia przez MSWiA 
mechanizmu korygującego w związku zagrożeniem przekroczenia przyjętego 
maksymalnego limitu wydatków z budżetu państwa na 2022r. W piśmie podkreślono, że 
kwota zwrotu z budżetu państwa części wydatków wykonanych w 2021r. w ramach 
funduszu sołeckiego wynosi ponad 245 mln. zł., zaś maksymalny limit wydatków  do 
poniesienia z budżetu państwa w 2022r. został ustalony na kwotę 149 mln. zł. W związku 
z powyższym w 2022r. zostanie obniżona wysokość zwrotu z budżetu państwa dla gmin 
część wydatków funduszy sołeckich wykonanych w 2021r. 

Radny Rafał Czajkowski zwrócił uwagę na potrzebę dostosowania działania 
oświetlenia ulicznego w związku ze zmianą czasu na zimowy. Obecnie oświetlenie jest 
włączane zbyt wcześnie. 

Radny Rafał Czajkowski zgłosił wniosek dotyczący zatrudnienia, na prośbę rodziców,  
logopedy w PSP w Rzeczycy Długiej oraz wniosek w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
z przeznaczeniem na budowę małego budynku gospodarczego  dla klubu sportowego LZS 
w Rzeczycy Długiej. 

W/w wnioski stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Radna Dorota Borys poruszyła kwestię zwężenia mostu na rzece Jodłówka miedzy 

miejscowościami Żabno i Wola Rzeczycka. Zwężenie przejazdu powoduje utrudnienia w 
ruchu drogowym i jest mało widoczne. 

Radny Edward Wermiński powiedział, że zwężenie zostało postawione w celu 
zapobieżenia ewentualnemu jednoczesnemu spotkaniu się samochodów o dużym tonażu 
na moście, który wymaga remontu i jego nośność jest ograniczona. Zwężenie funkcjonuje 
już od wielu lat, a zarządca drogi nieprzeprowadzenie modernizacji, motywuje brakiem 
środków finansowych.  
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 

             Przewodnicząca Komisji  
 

                    Justyna Szwedo 
 

Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 


